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Yttrande angående Inriktningsbeslut 
utdelning 2024  
Yttrandet 
I november antog kommunfullmäktige budgetförslaget från S, V och MP. 
Budgetförslaget fastställde en utdelning på 750 mnkr till ägaren samt 452 mnkr i 
koncernbidrag till olika verksamheter. Utdelningsnivån innebär ett högre uttag än vad 
som gjorts de senaste åren. Framgent så är det av stor vikt att utdelningen inte är 
lånefinansierad utan ska vara ett resultat av effektiv styrning av bolagen. Detta ställer 
krav på att moderbolaget bedriver en aktiv ägarstyrning. De omfattande investeringarna 
som koncernen står inför påverkar möjligheten till utdelning. För att kunna genomföra de 
omfattande investeringar som är planerade i Stadshuskoncernen behöver Stadshus fortsatt 
genomföra försäljningar av bolag, mark- och fastighetsinnehav som är icke strategiska. 
Samtidigt behöver avkastningskraven som är i paritet med branschnorm följas och en 
hållbar utdelningsnivå behöver säkerställas över tid. Detta har M, D, L och KD lyft i sitt 
budgetförslag i kommunfullmäktige och föreslagit en utdelningsnivå på 470 mnkr. Med 
anledning av detta avser vi att inte delta i beslutet. 
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